التاريخ	رقم الصادر	الإشارة
2022/02/21	125	بو/رت



M/s. Boursa Kuwait Company

May Allah's Peace and Blessing be upon you,

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين السلام عليكم ورحمة الله ويركاته ...

Subject: Disclosure of any Significant change to the Share Capital

At the very beginning, we would like to express our sincere greetings wishing you all success.

We refer to the abovementioned subject and as per the requirements of chapter four (Disclosure of Material Information) of the Tenth Rule Book (Disclosure & Transparency) of the Executive Regulations of the Capital Markets Authority Law No. 7/2010 as amended.

We would like to advise that Warba Bank has received a letter from CBK dated 20/02/2022 advising on CBK's board approval, in their meeting dated 20/02/2022, on extending the approval on Al Sayer Holding Company to increase shareholding equity in Warba Bank's share capital to 20%. CBK's approval is valid for three months starting from 21/02/2022 and ending on 21/05/2022.

This will be as stated in the attached disclosure of material information form appendix No. (11).

الموضوع: الإفصاح عن أي تغيير مؤثر يطرأ على هيكل رأس المال

بدايــة أتقــدم إلــيكم بأطيــب التحيــات متمنيــا لكــم دوام التوفيق والسداد.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لمتطلبات الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاته.

نحيطكم علماً بأنه ورد إلينا كتاب بنك الكويت المركزي المورخ 2022/2/20 والذي يفيد بأن مجلس إدارة بنك الكويت المركزي قد وافق بجلسته المنعقدة بتاريخ 2022/2/20 على تمديد الموافقة على طلب شركة مجموعة الساير القابضة لزيادة نسبة ملكيتها إلى 20% في رأس مال بنك وربة، لمدة ثلاثة شهور أخرى تبدأ من تاريخ 2022/22/21

وذلك وفقاً لما هو وارد في نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية ملحق رقم (11).

Best regards ...

Shaheen Hamad Alghanem

Chief Executive Officer

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام ...

شاهين حمد الغانم

الرئيس التنفيذي







Appendix No. (11) Disclosure of Material Information Form

ملحق رقم (11) نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date	التاريخ
21/02/2022	2022/02/21
Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة
Warba Bank (K.S.C.P)	بنك وربة (ش.م.ك.ع)
Material Information	المعلومة الجوهرية
We would like to advise that Warba Bank has received a letter from CBK dated 20/02/2022 advising on CBK's board approval, in their meeting dated 20/02/2022, on extending the approval on Al Sayer Holding Company to increase shareholding equity in Warba Bank's share capital to 20%. CBK's approval is valid for three months starting from 21/02/2022 and ending on 21/05/2022.	نحيطكم علماً بأنه ورد إلينا كتاب بنك الكويت المركزي المؤرخ 2022/2/20 والذي يفيد بأن مجلس إدارة بنك الكويت المركزي قد وافق بجلسته المنعقدة بتاريخ 2022/2/20 على تمديد الموافقة على طلب شركة مجموعة الساير القابضة لزيادة نسبة ملكيتها إلى 20% في رأس مال بنك وربة، لمدة ثلاثة شهور أخرى تبدأ من تاريخ 2022/22/21.
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة
N/A	لا يوجد

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.

6

